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Prohlášení o důvěrnosti 

Tento materiál obsahuje důvěrné informace a poznatky ze setkání občanů města. Může být použit výhradně pro potřeby 
zpracování strategického plánu, nikoli tištěn či rozmnožován pro sdílení s třetími stranami. 
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Úvod  

Veřejné setkání je vždy velmi zajímavým nástrojem, pomocí kterého mají zástupci 

města a zpracovatelé strategických dokumentů možnost zjistit, co se občanům ve městě 

líbí, co by chtěli, a co jim naopak chybí a vadí. Na úvod setkání zástupci zpracovatele 

představili projekt zpracování Strategie rozvoje města Bystřice, zdůraznili jeho význam 

pro město a význam účasti občanů na jeho přípravě. Občané se seznámili s cíli veřejného 

setkání, s programem a metodou zpracování jejich názorů. Cílem setkání bylo získat 

informace, podněty a připomínky od obyvatel k rozvoji města/osady.   

Na úvod jednání zástupci zpracovatele 

strategického plánu a města poděkovali 

všem přítomným obyvatelům, kteří 

projevili zájem vést debatu o tom, kam 

jejich město bude směřovat.  

Názory a poznatky obyvatel z kulatého 

stolu slouží k tvorbě strategického plánu 

Bystřice na dalších deset let. 

 

Metoda setkání  

V rámci setkání byly vytvořeny dva tematické stoly, u kterých občané diskutovali na daná 

témata: 

 rozvoj a identita města (doprava, dopravní dostupnost, životní prostředí, zeleň aj.), 

 život ve městě (volný čas, kultura, sport, vzdělávání, služby aj.). 

Jednotlivá témata odpovídala hlavním prioritám, které řeší obyvatelé na denní bázi 

a zároveň odpovídají i potřebám města. Po zapsání všech aktivit a námětů občanů, volili 

napříč oběma stoly ta nejdůležitější, která by měla být v rámci plánování akcentována. 

Každý účastník tak navrhoval sám své návrhy a zároveň vyjádřil svůj názor, jak moc jsou 

pro něj důležité návrhy ostatních. 
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Prioritní návrhy aktivit k řešení 

 realizace odbočky ve směru od Olbramovic (I/3-E 55) – pruh včetně dostatečného 

osvětlení 

 zlepšení dopravní obslužnosti do Bystřice a zpět (včetně odpovídající návaznosti  

spojů na Benešov) 

 zachování mostu u Radošovice včetně napojení na silnici I/3-E 55 

 absence vodovodu v Tožicích 

 vyřešit špatný přístup na autobusové zastávky 

 zavedení senior taxi ve městě 

Další doporučení 

 intenzivnější sdílení informací (letáky, nástěnky v osadě) 

 více kulturních vystoupení ve městě 

 řešit dopravní značení pro zlepšení dopravy v obci 

 prostupnost obecních cest (lepší přístup na cesty) 

 lepší informovanost o dostupných sociálních službách (nabídka, možnosti, finanční 

náročnost) 

 kontinuita školních kroužků na výuku ve škole 

 vybudovat veřejné WC v Bystřici 

 zajistit pojízdnou prodejnu (1x týdne) 

 pořídit do osady kontejner na olej, bioodpad a elektro; hledat řešení k přesunu 

kontejnerů z návsi na jiné místo 

 upravit/vybudovat na autobusové zastávce přístřešek 

 dokončení přístupové cesty k zastávce a dodělání osvětlení k zastávce k vlaku, 

 osazení dopravní značkou Tožice ze směru od Radošovice 

 oprava tarasu u kostela (řešení s památkáři) 

 vybudování informačních tabulí (stylové) u kostela pro více informací (o kostele, 

informovanost občanů…) 

 vybudování dešťové kanalizace (svedení do retenční nádrže) 

 podpora položení nového asfaltu v obci (komunikace je v majetku kraje, investorem 

nemůže být město) 

 realizovat pravidelný prořez jmelí (neodstranit lípy) 

 řešit černou skládku u odbočky na silnici I/3-E 55 

 podporovat vybudování protihlukové stěny směrem na osadu u silnice I/3-E 55 

 


